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Abstract (en)
The invention relates to a sighting device (aiming device) which contains a magnifying aiming telescope as the first sighting appliance. According
to the invention, this sighting appliance, which is suitable for aimed firing, is supplemented by a further sighting appliance for rapid firing. This
additional sighting appliance is an optical reflex sight which images a marker into the eye of the person using the sight and has a separate optical
beam path, which is distinct from the aiming telescope. This reflex sight makes it possible to aim using one eye, it being possible for the other eye to
remain open. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Visiervorrichtung, welche ein vergrößerndes Zielfernrohr als erste Visiereinrichtung beinhaltet. Erfindungsgemäß
wird diese, für den gezielten Schuß geeignete Visiereinrichtung durch eine weitere Visiereinrichtung für einen schnellen Schuß ergänzt. Diese
zusätzliche Visiereinrichtung ist ein optisches Reflexvisier, welches eine Marke in das Auge eines Visierenden abbildet und welches einen
separaten, vom Zielfernrohr getrennten optischen Strahlengang besitzt. Dieses Reflexvisier erlaubt ein Zielen mit einem Auge, wobei das andere
Auge geöffnet bleiben kann. <IMAGE>
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